
ÅRSMØTE	  FJELLBERG	  VEL	  18.07.09	  

Årsmøte	  i	  Fjellberg	  Vel	  ble	  avholdt	  18.7.09	  på	  Græsdal	  Feriehjem.	  	  Ca	  40	  personer	  til	  stede.	  

	  	  

1.	  	  	  	  	  	  	  Agenda	  ble	  godkjent.	  

2.	  	  	  	  	  	  	  Tove	  Sjølund	  ble	  valgt	  til	  dirigent	  og	  Tor	  Kristiansen	  til	  referent.	  

3.	  	  	  	  	  	  	  Formann	  Christer	  la	  frem	  en	  fin	  årsberetning.	  

Det	  ble	  vedtatt	  at	  vi	  leier	  konteiner	  kun	  annet	  hvert	  år.	  Det	  ble	  oppfordret	  til	  å	  ikke	  kaste	  
bygning	  materiell	  i	  konteineren.	  

4.	  	  	  	  	  	  	  Status	  FVA	  v/	  Lars.	  

Det	  er	  ikke	  noe	  nytt	  siden	  årsmøtet	  13.6.09	  (nå	  er	  det	  feriemodus).	  Følg	  med	  på	  nettsidene	  
for	  siste	  nytt.	  

5.	  	  	  	  	  	  	  Dette	  var	  et	  underpkt	  til	  pkt	  4.	  

6.	  	  	  	  	  	  	  Ingen	  forslag	  var	  kommet	  til	  styret	  før	  møtet.	  

7.	  	  	  	  	  	  	  Kontingent	  –	  dugnad.	  

Kontingenten	  beholdes	  på	  kr.	  250,-‐.	  	  Dugnadsavgiften	  forhøyes	  til	  kr	  200,-‐	  for	  de	  som	  ikke	  
deltar	  	  på	  dugnaden	  (	  frivillig).	  	  

8.	  	  	  	  	  	  	  Dugnad	  Påsken	  2010.	  

Styret	  må	  koordinere	  slik	  at	  ikke	  flere	  har	  dugnad	  samtidig.	  Det	  er	  lagt	  fram	  forslag	  til	  dugnad	  
på	  torsdagen	  i	  Påsken	  2010.	  

9.	  	  	  	  	  	  	  Regnskap.	  

Vi	  har	  kr.	  34807,21	  på	  kontoen.	  	  

10.	  	  	  	  	  Valg.	  

Det	  ble	  gjenvalg	  på	  Tove	  som	  sekretær	  og	  Tor	  som	  kasserer.	  Valg	  komiteen	  hadde	  som	  vanlig	  
gjort	  en	  flott	  jobb.	  Den	  består	  av	  Reidar-‐Jack	  og	  Oscar.	  De	  tok	  alle	  gjenvalg.	  

11.	  	  	  Sommerfest.	  

Den	  ble	  dessverre	  avlyst	  pga	  været.	  


